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OBEC KOSTOLNÁ VES, 972 26 Kostolná Ves  
 

ZÁPISNICA č. 1 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kostolná Ves, 
ktoré sa konalo dňa 30.1. 2025 v budove OcÚ   

 

 
 
PRÍTOMNÍ:                                                
Starostka obce: Mgr. Mária Žofčinová 
Poslanci OZ : Miloslav Ďuriš, Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika Toporová, Ing. Emília 
Kurincová  
Hlavná kontrolórka: Ing. Nadežda Hopková 
Zapisovateľka: Marcela Iliašová 
Obyvatelia obce: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
1. ÚVOD 

Otvorenie zasadnutia 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Voľba návrhovej komisie 

                          
2. PROGRAM 

a) Plán zastupiteľstiev na rok 2025 
b) Kalendár obecných podujatí na rok 2025 
c) PHSR obce na roky 2025 až 2027 – 30 
d) Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská Bystrica schválenie nájomnej zmluvy 
e) Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská Bystrica schválenie kúpnej zmluvy 
f) Miroslav Harag Kostolná Ves žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku, z parcely 1536 
g) Patrik Uhliarik Tužina žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku, z parcely 1536 
h) Zuzana Stark, Norbert Stark žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku, z parcely 1536 
i) Romana Pánisová, Kostolná Ves – žiadosť 
j) Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2025 
k) Správa o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky za rok 2024 
l) Správa hlavnej kontrolórky o prevode majetku 
m) Rôzne 

 
3. Diskusia 
4. Záver 
 
 
1. ÚVOD 
 
Otvorenie zasadnutia OZ 
OZ  otvorila a viedla starostka, privítala prítomných a skonštatovala, že OZ je uznášania schopné, 
prítomní sú všetci poslanci a dala hlasovať o programe zasadnutia OZ dňa 30.1.2025. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:   5 
Neprítomný:     0 
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HLASOVANIE 
Za:     5     
Proti:     0  
Zdržal sa:     0 

 
 
Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Zapisovateľ:    Marcela Iliašová 
Overovatelia zápisnice:  Miloslav Ďuriš 
   Mgr. Zuzana Magdinová 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:   5 
Neprítomný:     0 
HLASOVANIE 
Za:     5     
Proti:     0  
Zdržal sa:     0 

 

Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhla  návrhovú komisiu v zložení: 
Predseda: Mgr. Zuzana Magdinová 
členovia:  Ing. Emília Kurincová 
  Miloslav Ďuriš 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:    0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 

 
 
2. PROGRAM 
 

a) Plán obecných zastupiteľstiev na rok 2025 

Starostka obce a poslanci OZ sa dohodli, že v roku 2025 bude OZ zasadať päť krát, mimo prvého 
zasadnutia budú ďalšie zasadnutia v týchto termínoch: 
štvrtok 24.apríla 2025, štvrtok 19.júna 2025, štvrtok 18.septembra 2025 a vo štvrtok 11.decembra 
2025. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:    0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 
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b) Kalendár obecných podujatí na rok 2025 

Starostka obce a poslanci OZ sa dohodli, že v roku 2025 zorganizujú pre občanov obce 

nasledovné podujatia: 

 

Fašiangový sprievod – organizátormi akcie budú KST Skalka a miestna hudobná sku-

pina pod vedením p. Píša. 

Starostka obce požiadala p. Ďuriša, aby sprostredkoval stretnutie zástupcu KST Skalka 

a hudobnej skupiny so starostkou obce, aby sa dohodli o organizácii fašiangového sprie-

vodu. 

Termín konania: sobota 1.marca 2025  Zodpovedný: Miloslav Ďuriš 

 

Stavenie mája a vítanie jari s posedením, občerstvením a živou hudbou – akcia bude 

ako každoročne pred KD postavia chlapi máj a miestna hudobná skupina spríjemní ak-

ciu hudobným vystúpením. Poslanci pripravia občerstvenie.  

Termín konania:streda 30.apríl 2025 o 17,00 hod. 

  

Deň matiek – vystúpenie detí z Materskej školy Kostolná Ves a folklórneho súboru 

Rokôška. 

Starostka požiadala p. Toporovú, aby zistila, či má súbor Rokôška voľný termín  v so-

botu (10.5.) alebo v nedeľu (11.5.) a podľa toho sa akcia uskutoční.  

Termín konania: 10.alebo 11.máj 2025 (druhá májová nedeľa) o 16,00 hod. 

Zodpovedná: Monika Toporová 

 

Rozlúčka s prázdninami – aktivity pre deti, občerstvenie – opekačka, nápoje. Poslanci 

sa zhodli, že akcia by sa mala konať na ihrisku.  

Termín konania: 23.august 2025  Zodpovední: poslanci OZ 

 

Október mesiac úcty k starším – vystúpenie folklórneho súboru Lieska v kultúrnom 

dome. 

Starostka požiadala p. Kurincovú, aby zabezpečila vystúpenie folklórnej skupiny Lieska 

a oznámila termín, kedy sa bude akcia konať. 

Termín konania: bude určený po dohode s vystupujúcimi 

Zodpovedná:  Ing. Kurincová 

 

Mikuláš – divadelné vystúpenie pre deti spojené so stretnutím s mikulášom. 

Starostka zabezpečí vystúpenie Divadla z Medzibrodu. Bude pripravených max. 40 ba-

líčkov pre deti.  

Termín konania: sobota 6.december 2025 Zodpovedná: starostka obce 

 

Silvestrovský ohňostroj – akcia bude ako každý rok – obecný ohňostroj pred KD a pos-

lanci pripravia punč pre deti aj dospelých. 

Termín konania: streda 31.december 2025 o 18,00 hod. 

Zodpovední:  poslanci OZ 

 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:    0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 
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c) PHSR obce na roky 2025 až 2027 - 30 
Starostka predniesla poslancom spracovaný Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na 
obdobie rokov 2025 až 2027 s vyhliadkou do roku 2030. Poslanci nemali námietky k predlože-
nému dokumentu. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:    0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 

 
 

d) Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská Bystrica – schválenie nájom-
nej zmluvy 

Starostka obce informovala o prípravných prácach obecnej kanalizácie – spracovanie zmlúv na 
prenájom a predaj obecných pozemkov, cez ktoré pôjdu siete, kanalizačné potrubia a šachty po 
hlavnej kanalizačnej trase.  
Poslanci nemali námietky k nájomnej zmluve. Poslanec, p. Ďuriš, vyjadril názor, že by bolo vhodné 
informovať občanov o priebehu prípravných prác, trasách a plánovaných termínoch výstavby ka-
nalizácie. Starostka obce poslancov oboznámila, že všetky informácie, ktoré obec má sú zverej-
nené na webovej stránke obce. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:   0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 

 
e) Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská Bystrica – schválenie kúpnej 

zmluvy 
Starostka obce predložila poslancom kúpnu zmluvu – týka sa obecných pozemkov vedených na 
LV 1414 – parc.č. 1601, druh zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4757 m2, LV 1 – parc.č. 
109/31, druh zastavaná plocha a nádvorie o výmere 817 m2, parc. Č. 2094, druh zastavaná plo-
cha a nádvorie o výmere 3412 m2, LV 720 – parc.č. 1011/1, druh ostatná plocha o výmere 1437 
m2, LV 87 – parc.č. 285/43, druh zastavaná plocha a nádvorie o výmere 353 m2. 
Poslanci nemali námietky ku kúpnej zmluve 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:   0 
HLASOVANIE 
Za:    5     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 
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f) Miroslav Harag Kostolná Ves – žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku 
z parcely 1536 

 

Starostka obce predložila žiadosť Miroslava Haraga, Kostolná Ves 154, na odkúpenie časti obec-
ného pozemku parc.č. 1536 vo výmere 18 m2.  
K žiadosti prebehla diskusia, zapojili sa všetci poslanci. Vyjadrili nesúhlas s odpredajom časti obec-
ného pozemku z dôvodu zachovania riadnej šírky prípadnej miestnej komunikácie, ktorá by sa od-
predajom zúžila, navyše nie je dôvod osobitného zreteľa pre odpredaj časti obecného pozemku. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:   0 
HLASOVANIE 
Za:    0     
Proti:    2  
Zdržal sa:    3 

 
g) Patrik Uhliarik Tužina – žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku z parcely 

1536 
 

Starostka obce predložila žiadosť Patrika Uhliarika, Tužina 513, na odkúpenie časti obecného po-
zemku parc.č. 1536 vo výmere P5 24m2 a P6 21 m2.  
K žiadosti prebehla diskusia, zapojili sa všetci poslanci. Vyjadrili nesúhlas s odpredajom časti obec-
ného pozemku z dôvodu zachovania riadnej šírky prípadnej miestnej komunikácie, ktorá by sa od-
predajom zúžila, navyše nie je dôvod osobitného zreteľa pre odpredaj časti obecného pozemku. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:   0 
HLASOVANIE 
Za:    0     
Proti:    2  
Zdržal sa:    3 

 
h) Zuzana Stark, Norbert Stark, Rakúsko – žiadosť o odkúpenie časti obecného po-

zemku z parcely 1536 a 1637 
 

Starostka obce predložila žiadosť manželov Zuzany Stark a Norberta Stark, Rakúsko, na odkúpe-
nie časti obecného pozemku parc.č. 1536 vo výmere 111 m2 a parcely 1637 vo výmere 21 m2.  
K žiadosti prebehla diskusia, zapojili sa všetci poslanci. Vyjadrili nesúhlas s odpredajom časti 
obecného pozemku z dôvodu zachovania riadnej šírky prípadnej miestnej komunikácie, ktorá by 
sa odpredajom zúžila, navyše nie je dôvod osobitného zreteľa pre odpredaj časti obecného po-
zemku. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  5 
Neprítomní:   0 
HLASOVANIE 
Za:    0     
Proti:    2  
Zdržal sa:    3 
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Po prerokovaní tohto bodu programu, v čase 18,10 opustila rokovaciu miestnosť poslankyňa, Ing. 
Emília Kurincová. Zasadnutie obecného zastupiteľstva ďalej pokračovalo so zúčastnenými štyrmi 
poslancami. 
 

i) Romana Pánisová, Kostolná Ves – žiadosť 
Starostka prečítala poslancom žiadosť p. Romany Pánisovej o finančný príspevok na preklenutie 
nepriaznivej finančnej situácie, ktorá nastala po smrti manžela, Martina Pánisa.  
Poslanci súhlasili s poskytnutím dotácie z rozpočtu obce vo výške 1000 eur. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  4 
Neprítomní:   1 Ing. Kurincová 
HLASOVANIE 
Za:    4     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 
 

j) Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2025 
Starostka odovzdala slovo  hlavnej kontrolórke, Ing. Hopkovej, ktorá predstavila poslancom plán 
kontrolnej činnosti na I.polrok 2025.  
Poslanci vzali na vedomie Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2025. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  4 
Neprítomní:   1 Ing. Kurincová 

 
k) Správa o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky za rok 2024 

Hlavná kontrolórka, Ing. Hopková, prečítala prítomným správu o kontrolnej činnosti v roku 2024. 
Správa bola vypracovaná bez kontrolných zistení, skonštatovala, že obec sa pri svojej činnosti riadi 
platnými predpismi, dodržiava zákony a nariadenia.  
Poslanci vzali Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky za rok 2024 na vedomie. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  4 
Neprítomní:   1 Ing. Kurincová 

 
l) Správa hlavnej kontrolórky o prevode majetku 

Hlavná kontrolórka skonštatovala, že obec uskutočnila v roku 2024 dva prevody majetku, 
hodnota neprevýšila sumu 20 000 eur.  
Poslanci vzali na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o prevode majetku. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  4 
Neprítomní:   1 Ing. Kurincová 

 
m) Rôzne 

 
V ďalšom príspevku starostka informovala o zápise zo stretnutia v rámci projektu aglomerácie, 
ktoré sa konalo 24.januára 2025. Starostka sa tohto stretnutia nezúčastnila.  
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Na stretnutí sa p. Fašanga vyjadril ku konkrétnym krokom – trasovanie je vysporiadané, niektoré 
pozemky sú ešte nedoriešené, ale proces je rozbehnutý. Ďalej uviedol konkrétnych vlastníkov, 
s ktorými je spoločnosť v kontakte, predstavil kroky, ktoré sa robia v jednotlivých obciach, pričom 
vnímajú stále nejaké problémy prichádzajúce v danom procese. Výstavba by mala prebiehať 
v rokoch 2027 – 2029. 
 
Starostka dala poslancom návrh zachovať tradíciu a poskytnúť predškolákom poukážky na nákup 
v hodnote 50 eur pre predškoláka, ktoré dostávajú na konci školského roka pri rozlúčke 
s predškolákmi.  
Poslanci vyjadrili súhlasné stanovisko k nákupu poukážok pre predškolákov. 
 
Počet všetkých poslancov OcZ v Kostolnej Vsi: 5  (p. Miloslav Ďuriš, p. Jozef Fajer, Mgr. Zuzana Magdinová, Monika 
Toporová, Ing. Emília Kurincová) 
Počet prítomných poslancov:  4 
Neprítomní:   1 Ing. Kurincová 
HLASOVANIE 
Za:    4     
Proti:    0  
Zdržal sa:    0 

 
Poukážky pre dôchodcov (v hodnote 20 eur  pre dôchodcu), ktoré sa zvykli dávať dôchodcom 
s pozdravom pri príležitosti mesiaca úcty k starším v októbri navrhla tento rok nedať. Pre seniorov 
bude pripravený program v kultúrnom dome.  
 
 
3. DISKUSIA 
 
Poslanec, p. Fajer, sa informoval o aktivitách združenia troch dolín. Na minulom zasadnutí sa riešila 
dotácia prostredníctvom tohto združenia, ktorú chcela obec použiť na prestrešenie terasy KD alebo 
altánok pred KD. Starostka oboznámila prítomných, že dotáciu nie je možné použiť na prístrešok 
k terase. Pretože prestrešenie, alebo altánok môže byť len v prípade pódií. Ona navrhla a do 
žiadosti uviedla rekonštrukciu toaliet v KD. V podmienkach je, že WC musí byť bezbariérové. 
Starostka navrhla, aby v jednej z toaliet bol aj sprchový kút (pre kritické situácie v obci). 
 
Starostka požiadala poslancov, p. Ďuriša a p. Fajera, aby ju informovali, ako pokračuje 
označovanie stĺpov. Pán Ďuriš ju oboznámil, že stĺpy, ktoré sú k dispozícii pre doplnenie osvetlenia 
v chatovej oblasti a na cintoríne sú označené. Je ich 15 kusov. Zároveň informoval, že postačí stĺpy 
odpíliť, je potrebné vytýčiť miesta na cintoríne aj v chatovej oblasti, kde by boli osádzané. Starostka 
im navrhla, že sa stretnú v utorok, 4.2.2025 o 9,30 na obecnom úrade a prejdu si spoločne miesta, 
kde sa budú stĺpy osádzať.  
 
Starostka ďalej informovala poslancov o doručenom Dodatku k Zmluve o dodávke plynu pre 
odberateľov kategórie Malé podnikanie a organizácie zo dňa 19.8.2005. 
Predmetom dodatku je regulovaná cena plynu pre obec, platnosť dodatku je do 31.12.2025. 
S poslancami sa zhodli, že dodatok k zmluve o odbere plynu týkajúci sa regulovanej ceny plynu 
pre rok 2025 nebude podpísaný.  
 
Poslanec, p. Fajer, položil otázku o zákaze pyrotechniky na Silvestra, mimo obecného ohňostroja, 
ktorý je v poriadku. V okolí jeho pozemku býva každoročne vystreľovaná pyrotechnika počas celej 
silvestrovskej noci až do ranných hodín. Z okolitých dvorov je vypúšťaná na hlavnú cestu a kusy 
horiacich častí  mu zničili strechu karavanu ako aj strechu prístrešku.  
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Starostka sa dohodla s poslancami, že k tejto problematike sa vrátia v druhej polovici roka a na 
zasadnutí prerokujú vysielanie relácie o zákaze pyrotechniky v obci.  
  
 
4. ZÁVER 
 
Na záver zasadnutia OZ Kostolná Ves starostka obce poďakovala všetkým za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončila.  
 
 
 
Zapisovateľka :  Marcela Iliašová  ........................................ 
 
členovia:   Miloslav Ďuriš   ........................................ 
 

  Mgr. Zuzana Magdinová  ........................................ 
 


